
ORG.0012.6.2019 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr  8/2019 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 16 września 2019 r. 

 

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Roman Pawłowski 

4) Irena Wakuluk 

 

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji, 

2) Mieczysław Bartosiuk 

3) Aleksander Putko, 

4) Grzegorz Wiktoruk 

 

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 

2) Izabela Marzena Jurczak 

3) Jerzy Olesiuk 

4) Tomasz Leoniuk 

5) Aleksander Dubiński 

6) Anna Jaroszuk 

 

Nieobecni członkowie komisji: 

1)Zenon Podbielski 

 

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt, 

2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 

3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

            Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1310. 

 

      Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  

– Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej.  

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego porządku. 

 

   Uwag do proponowanych zmian w porządku posiedzenia nie wniesiono. 

 

    Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

posiedzenia. 

 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, komisje przyjęły porządek 

posiedzenia, w następującym brzmieniu:  

 

 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

1) Informacja o realizacji budżetu gminy za I półrocze 2019 r. 

2) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2018/2019. 

2.   Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

1) Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu 

2) Zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

3) Zmieniających statuty sołectw położonych na terenie Gminy Nurzec-Stacja 

4) Zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym prowadzonym przez Gminę Nurze-Stacja 

5) Stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Publicznego w 

Nurcu-Stacji 

6) Projekt uchwały w sprawie wzoru o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego 

3.   Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Informacje o realizacji budżetu gminy za I półrocze przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz 

– Skarbnik Gminy. 

 

D y s k u s j a: 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk– Członek Komisji Problemowo-Budżetowej zapytał, dlaczego dochody 

własne z działu rolnictwo i łowiectwo stanowią 18,36 % planu i w porównaniu do innych są tak 

niskie? 

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że główną pozycją znajdującą się w tabeli 

pierwszej działu rolnictwo i łowiectwo jest wpłata z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności 

oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości. Plan finansowy na rok 2019 rok wynosi 

139 100,00 a dokonano sprzedaży na kwotę 22 690,00 i to jest główną przyczyną tak niskiego 

wykonania dochodów.   

 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej, zapytał również o 

dochody własne z działu gospodarstwo mieszkaniowe?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, wyjaśniła, że jest to identyczna sytuacja jak dział 

rolnictwo i łowiectwo. 

 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej, zapytał jaka kwota 

została zaplanowana na wsparcie dla policji? 

 

Pani Maria Szatyłowicz- Skarbnik Gminy, odpowiedziała 7 900 zł. 

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 



 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie informacje o realizacji budżetu gminy za I półrocze. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały informacje o realizacji budżetu gminy za I półrocze. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Informacje o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2018/2019 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.  

 

D y s k u s j a: 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk– Członek Komisji Problemowo-Budżetowej zapytał, czy w roku 

poprzednim 2017/2018 w porównaniu do roku 2018/2019 dołożyliśmy więcej do oświaty czy 

mniej, czy na takim samym poziomie? 

 

Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy poinformował, że na sesje zostaną przygotowane 

dokładne informacje, ale przypuszcza, że z roku na rok wydatki się zwiększają, więc kwota 

przeznaczana na oświatę również. 

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię w sprawie rozpatrzenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

za okres roku szkolnego 2018/2019. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały informacje o stanie realizacji zadań oświatowych za okres 

roku szkolnego 2018/2019. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do punktu 2-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu 

przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Siemiatyckiemu. 

 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Siemiatyckiemu. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok szczegółowo 

przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

D y s k u s j a: 

Radna, Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej zapytała, o program Senior+ ?  

 

Pani Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy poinformował, że na terenie naszej gminy miał być 

realizowany program rządowy Senior+, co miało się wiązać z udostepnieniem budynku byłej 

lecznicy. Okazało się, że budynek musi być przystosowany dla osób niepełnosprawnych. 

Modernizacja budynku wiązałaby się z ogromnymi kosztami. Po przeanalizowaniu projektu 

wynika, że przeznaczone środki byłyby niewystarczające, dlatego musieliśmy zrezygnować z tego 

programu. W międzyczasie Urząd Marszałkowski ogłosił konkurs na mały projekt Klubu Seniora 

i przekazał środki na jego organizację. W związku z tym pomieszczenie wyposażono w nowe 

stoły, krzesła oraz zamontowano kuchnie. Poinformował również o przejęciu przez gminę 

wszystkich pomieszczeń na parterze po spółdzielni kółek rolniczych co wiąże się z nowymi 

planami na ich przeznaczenie.  

 

Radny, Pan Aleksander Putko –Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zapytał, o drogę 

dojazdową do wieży ciśnień?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy  poinformował, że Wieża cieśnień ma drogę dojazdową od 

ulicy kolejowej więc działka ma bezpośredni dostęp do drogi. 

 

Radny, Pan Aleksander Putko – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zapytał z jakich 

pieniędzy będzie finansowany ten projekt? 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy poinformował, że będą składane wnioski o dofinansowanie 

projektu, a gdy gmina będzie już właścicielem to zobowiązuje nas do opracowania dokumentacji 

projektowej zagospodarowania tego obszaru i przestrzeni wokół wieży.   

 

Radny, Pan Aleksander Putko – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zapytał jakie będzie 

przeznaczenie zabytku? 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy poinformował, że będzie to obiekt widokowy oraz 

zaprojektowana  przestrzeń obok wieży. Opracowanie dokumentacji projektowej tuż obok kolei 

wymaga bardzo dużo czasu i uzgodnień. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

 



W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, 1 głosem wstrzymującym w obecności 14 

członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2019 rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 

 

Przewodniczący posiedzenie ogłosił 10 minutową przerwę w posiedzeniu. 

Wznowienie posiedzenia. 

Do p. punktu 3-go: 

 

Projekty uchwał zmieniających statuty sołectw położonych na terenie Gminy Nurzec-

Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwał zmieniających statuty sołectw położonych na terenie 

Gminy Nurzec-Stacja. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał zmieniających statuty sołectw położonych na 

terenie Gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

         Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym prowadzonym przez Gminę Nurzec-Stacja 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

D y s k u s j a: 

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej zapytał, czy wielkości 

proponowane są zgodne z przepisem ustawy?  

 

Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy poinformował, że podana wartość nie może być 

mniejsza niż 300 zł za wychowawstwo i wynika z rozporządzenia. 

 

 Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym prowadzonym 

przez Gminę Nurzec-Stacja. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym prowadzonym 

przez Gminę Nurzec-Stacja.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 

 

Do p. punktu 5-go: 



 

          Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum Publicznego w Nurcu-Stacji przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz 

Gminy. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Gimnazjum Publicznego w Nurcu-Stacji. 

 

W wyniku jawnego głosowania 14 głosami za, w obecności 14 członków Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Gimnazjum Publicznego w Nurcu-Stacji. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

            Projekt uchwały w sprawie wzoru o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

D y s k u s j a: 

Radna, Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej zapytała, czy wzór jest zgodny z 

obowiązującym RODO?  

 

Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy poinformował, że wzór jest ustalony przez 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej i jest zgodny z  RODO.  

 

Radny, Pan Aleksander Putko – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zapytał, kto jest 

upoważniony do tego dodatku? 

 

Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy poinformował, że osoby ubiegające się o dodatek 

energetyczny muszą mieć złożony wniosek o dodatek mieszkaniowy.  

 

Pani Maria Sztyłowicz – Skarbnik Gminy poinformowała, że na chwile obecną trzy osoby 

korzystają z dodatku energetycznego są to zadania zlecone.  

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wzoru o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, w obecności 14 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projektu uchwały w sprawie wzoru o wypłatę zryczałtowanego 

dodatku energetycznego. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9. 

 

 

Do punktu 3-go: 



 

Sprawy różne i wolne wnioski:  

 

Radna, Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej zapytała, z jakiego powodu został 

zamknięty SKR Spółdzielnia Kółek Rolniczych? 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, wyjaśnił, że podjął dobrą decyzje w ostatnim momencie, 

ponieważ Spółdzielnia Kółek Rolniczych zalegała nam ponad 100 tys. zł za podatek od 

nieruchomości. Gdyby Spółdzielnia spłaciła nasze zobowiązanie to mogła funkcjonować dalej. 

Gmina przejęła cały dół budynku w wyniku zobowiązania podatkowego na zasadzie 

porozumienia i nie należy tego mylić z likwidacją Spółdzielni. Powierzchnia, którą przejęliśmy 

liczy około 600 m2 łącznie z pocztą oraz częścią hali. Należy podjąć decyzje jak te pomieszczenia 

zagospodarować. Na dolną część budynku chcielibyśmy przenieść Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej. Budynek Urzędu wymaga przede wszystkim remontu. Należałoby wyremontować 

toalety, wymienić okna czy nawet powiększyć sale konferencyjną. Pani, która mieszkała w 

budynku Urzędu została przeniesiona do mieszkania nad Ośrodkiem Zdrowia.  

Radny, Pan Aleksander Putko – Członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji zapytał, na czyj 

wniosek zostało zablokowane konto SKR-u?  

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że Gmina zablokowała konto Spółdzielni. 

Rada, Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej zapytała, kto na dzień dzisiejszy może 

wywieźć szambo?  

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, poinformował, że na chwile obecną zgłosiła się jedna osoba, 

która wykonuje tego typu usługi i posiada zarejestrowaną działalność gospodarczą. Wspomniał 

również o konkursie na projekt herbu Gminy Nurzec-Stacja. Konkurs został ogłoszony na stronie 

internetowej Gminy Nurzec-Stacja. Serdecznie zachęcamy mieszkańców do składania propozycji 

projektów oraz rozpowszechniania informacji o konkursie.  

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Jowita Radzikowska                Jan Szpański 
 

 


